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  –   Dekarbonizacja naszej gospodarki będzie tańsza niż zachowanie

istniejącego modelu – mówił Jerzy Buzek w ramach debaty o Zielonym

Ładzie w trakcie EEC Trends.  Razem w Ministrem Michałem Kurtyką,

ministrem klimatu i środowiska zapewniali, że zmiana w polskiej energetyce

jest nieuchronna. Były premier zwracał uwagę na hojne środki UE które

nasz kraj otrzyma na odejście od węgla.

– Na transformację, zwłaszcza energetyki Polska uzyskuje najwięcej,

20 proc. z tego, co może zaoferować Unia Europejska. Dekarbonizacja

naszej gospodarki będzie tańsza niż zachowanie istniejącego modelu.

Właściwie nie mamy wyjścia – podkreślał europoseł.

– Oczywiście trzeba z górnikami rozmawiać, zabezpieczyć ich los, ale

musi być to rozmowa otwarta, musimy mówić, że utrzymywanie tego

stanu rzeczy nam się nie opłaca – apelował Buzek. – Jesteśmy po tej
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samej stronie, bo wszyscy chcemy mieć tańszą energię i być zdrowi.

 Były premier nawiązał do wyliczeń Polskiego Instytutu Ekonomicznego. Według

ekspertów Instytutu, utrzymanie obecnego status quo w dziedzinie energetyki do

2040 r.  oznacza koszty w wysokości 1 bln 64 mld zł, czyli wyższe o 19,5 proc.

względem scenariusza dekarbonizacji.
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